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[Justitsministeren.] 
kan anbefale lovforslaget til vedtagelse ved 
tredie behandling. 

Hermed sluttede forhandlingen om æn- 
dringsforslagene. 

Ændringsforslagene nr. 1 og 2 
vedtoges uden afstemning. 

Lovforslaget som helhed sattes derefter 
til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 122 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive 
tilstillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
forlængelse af lov om prisaftaler m.v.  

(Første behandling findes i tidenden sp. 
4133). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredie behandling 
sattes til forhandling under eet. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets 's S 1 og 2 og dets overgang til 
tredie behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Formanden: Jeg foreslår, at lovforslaget 
går direkte til tredie behandling uden ud- 
valgsbehandling. Hvis ingen gør indsigelse 
imod dette forslag, betragter jeg det som 
vedtaget. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den følgende sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om 
støtte til nybygning af fisherfartøjer m. v. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
3128; udvalgets betænkning findes i tillæg 
B. sp. 283). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Formanden: Sammen med denne sag 
foretages næste punkt på dagsordenen, 
nemlig: 

Anden behandling af forslag til lov om 
udlån til fiskeindustrien m. v. 

(Første behandling findes i tidenden sp. 
3128; udvalgets betænkning findes i tillæg 
B; sp. 283). 

Udenfor betænkningen var der ikke stillet 
ændringsforslag. 

Lovforslagenes paragraffer, det stillede 
ændringsforslag samt spørgsmålet om lov- 
forslagenes overgang til tredie behandling 
sattes til forhandling under eet. 

Ordføreren (J ohs. E. Larsen): Som det 
fremgår af betænkningen, har udvalget holdt 
3 møder og har derunder haft samråd med 
fiskeriministeren, ligesom udvalget har mod- 
taget materiale til belysning af størrelsen 
og sammensætningen af den danske fisker- 
flåde. Endvidere har udvalget modtaget op- 
lysning om, hvilke dele af fiskeindustrièn 
og fiskehandelen der har fået lån efter den 
hidtidige lov. 

Under behandlingen af de to lovforslag 
har vi blandt andre spørgsmål også drøftet 
lynfrysningsmetodens anvendelse, navnlig 
med henblik på muligheden af at indarbejde 
lynfrosne fiskevarer på det danske marked. 

Vedrørende forslag til lov om udlån til 
fiskeindustrien m. v. har fiskeriministeren 
med tilslutning af udvalget stillet et forslag 
til ændring af lovens titel, hvorefter denne 
ændres til 홢forslag til lov om udlån til af- 
sætningsvirksomheder m. v. indenfor fiskeri- 
erhvervet", da denne titel på mere tilfreds- 
stillende måde dækker lovens indhold end 
den oprindelige titel. 

Jeg kan med disse bemærkninger på det 
samlede udvalgs vegne anbefale det af 
fiskeriministeren stillede ændringsforslag og 
dernæst vedtagelse af de to lovforslag. 

Baagø-Hansen: Efter at der overfor ud- 
valget er blevet gjort rede for, at der i disse 
år foregår én rationalisering i forbindelse 
med fiskerflåden, en , udskiftning bort fra 
store kuttere til kuttere af en mere passende 


